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БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Една от основните задачи на Министерството на икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на
труда на подготвени кадри. Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с представители на
бизнеса, е свързана с трудовата мобилност. Това заяви министърът на икономиката и индустрията Богдан
Богданов по време на ежемесечната среща, която се провежда в министерството с представит... 

Една от основните задачи на Министерството на икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на
труда на подготвени кадри. Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с представители на
бизнеса, е свързана с трудовата мобилност. Това заяви министърът на икономиката и индустрията Богдан
Богданов по време на ежемесечната среща, която се провежда в министерството с представит... 

Работодателските организации обсъдиха с министъра на икономиката съкращаване на времето за издаване на
разрешително за работаЕдна от основните задачи на Министерството на икономиката и индустрията е улесняване
на достъпа до пазара на труда на подготвени кадри. Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с
представители на бизнеса, е свързана с трудовата мобилност. Това заяви министърът... 

Столичната община да инвестира в създаване и налагане на система за обслужване на болниците, базирана на
стандартите на GS1. Това предложи председателят на Българската търговско-промишлена палата (БТПП) Цветан
Симеонов на среща със зам.-кмета на столицата Дончо Барбалов. Двамата обсъдиха бюджета на София за 2023 г.
Проектобюджетът бе представен на 21 август и внесен вчера в Столичния общински съв... 

Заглавие: Богданов: Нужни са реални действия за осигуряване на кадри за бизнеса
Дата: 23.08.2023 14:34
Медия: ABCnews.bg

Заглавие: Министър Богданов: Нужни са реални действия за осигуряване на кадри за бизнеса
Дата: 23.08.2023 13:40
Медия: Черно море

Заглавие: Между 4 и 6 месеца са нужни чужденец да започне работа у нас, в Полша - 2 седмици
Дата: 23.08.2023 13:08
Медия: Economy

Заглавие: Столична община инвестира в система за обслужване на болниците по GS1 стандартите
Дата: 23.08.2023 12:35
Медия: LexMedica News

Заглавие: Трудовата мобилност – тема на регулярна среща в Министерството на икономиката и индустрията
Дата: 23.08.2023 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://www.abcnews.bg/bg/news/16927904537306/bogdanov-nuzhni-sa-realni-deystviya-za-osiguryavane-na-kadri-za-biznesa
https://www.chernomore.bg/a/11-bg-ikonomika/256876-ministar-bogdanov-nuzhni-sa-realni-deystviya-za-osiguryavane-na-kadri-za-biznesa
https://www.economy.bg/economy/view/55870/Mezhdu-4-i-6-meseca-sa-nuzhni-chuzhdenec-da-zapochne-rabota-u-nas-v-Polsha---2-sedmici
https://www.lexmedicanews.com/index.php/2023/08/23/stolichna-obshtina-investira-v-sistema-za-obslujvane-na-bolnitsite-po-gs1-standartite/
https://www.bcci.bg/news/19734


Една от основните задачи на Министерството на икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на
труда на подготвени кадри. Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с представители на
бизнеса, е свързана с трудовата мобилност. Това заяви министърът на икономиката и индустрията Богдан
Богданов по време на ежемесечната среща, която се провежда в министерството с представит... 

Необходимостта от оптимизиране на сроковете за целия процес по стъпване на чужди работници на българския
пазар беше обсъдена на ежемесечната среща, която се провежда в Министерството на икономиката и
индустрията с представители на работодателските организации. Една от основните задачи на Министерството на
икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на труда на подготвени кадри. Пър... 

По информация на Българска търговско-промишлена палата на 7 септември 2023 в Букурещ, Румъния ще се
проведе бизнес форум по линия на Инициативата "Три морета". Инициативата "Три морета" (3SI) е платформа за
подобряване на свързаността между дванадесет държави-членки на ЕС, разположени между Балтийско,
Адриатическо и Черно море. В контекста на продължителните и многобройни предизвикателства, в след... 

Българската търговско-промишлена палата успешно приключи изпълнението на проект "Бъди дигитален" по
операция "Съвместни действия на социалните партньори", Компонент 2 по по Оперативна програма "Развитие на
човешките ресурси". Партньори по проекта бяха КТ "Подкрепа", КНСБ, Министерство на труда и социалната
политика и Национална агенция за професионално образование и обучение. Дигиталната трансформ... 

На 21 август кметът на София Йорданка Фандъкова представи параметрите на бюджета на общината за 2023 г. на
стойност 2,5 млрд. лева. Проектобюджетът ще бъде внесен в Столичния общински съвет (СОС) днес, 22 август. До
края на месеца ще бъде организирано обществено обсъждане, а през септември предстои той да бъде гласуван.
В продължение на установената практика, Българската търговско-промишлена пала... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

By Zdrave.netСтоличната община да инвестира в създаване и налагане на система за обслужване на болниците,
базирана на стандартите на GS1. Това предложи председателят на Българската търговско-промишлена палата
(БТПП) Цветан Симеонов на среща със зам.-кмета на столицата Дончо Барбалов, на която двамата обсъдиха
бюджета на София за 2023 г. Проектобюджетът бе представен вчера, на 21 август, а днес бе ... 

Заглавие: Бизнесът ще наема по-лесно чуждестранни работници
Дата: 23.08.2023 11:21
Медия: Експерт

Заглавие: Бизнес форум по линия на инициативата "Три морета", 7 септември 2023, Букурещ
Дата: 22.08.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: БТПП с принос към повишаване на дигиталните умения
Дата: 22.08.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

Заглавие: БТПП с първа покана към Столична община за обсъждане на проектобюджет 2023
Дата: 22.08.2023 18:34
Медия: My PR

Заглавие: БТПП предлагат общинските болници да се обслужват от система, базирана на GS1
Дата: 22.08.2023 17:13
Медия: Zdrave.net

Заглавие: Икономическият министър: Нужни са реални действия за осигуряване на кадри за бизнеса
Дата: 23.08.2023 11:13
Медия: Фокус

https://www.expert.bg/bulgaria/work/biznesyt-shte-naema-po-lesno-chujdestranni-rabotnici-2040515.html
https://www.chambersz.com/biznes-forum-po-liniya-na-iniciativata-tri-moreta-7-septemvri-2023-bukuresch-48957
https://www.chambersz.com/btpp-s-prinos-kam-povishavane-na-digitalnite-umeniya-48951
https://www.mypr.bg/news/business/BTPP-s-parva-pokana-kam-Stolichna-obshtina-za-obsazhdane-na-proektobyudzhet-2023-38313/
https://www.zdrave.net/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%91%D0%A2%D0%9F%D0%9F-%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%BB%D0%B0%D0%B3%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D0%B1%D1%89%D0%B8%D0%BD%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D0%B1%D0%BE%D0%BB%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B8-%D0%B4%D0%B0-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D0%B1%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BE%D1%82-%D1%81%D0%B8%D1%81%D1%82%D0%B5%D0%BC%D0%B0%2C-%D0%B1%D0%B0%D0%B7%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-GS1/n27037
https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ikonomicheskiyat-ministur-Nuzhni-sa-realni-deistviya-za-osiguryavane-na-kadri-za-biznesa-1797456


Една от основните задачи на Министерството на икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на
труда на подготвени кадри. Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с представители на
бизнеса, е свързана с трудовата мобилност. Това заяви министърът на икономиката и индустрията Богдан
Богданов по време на ежемесечната среща, която се провежда в министерството с представит... 

Забавящата се икономика на Китай продължава да засяга негативно перспективите пред глобалното
търсенеПетролът поевтинява във вторник, докато пазарите чакат да видят дали иракският износ на петрол ще
бъде възобновен, което може да облекчи затегнатите доставки вследствие на решенията на ОПЕК+. В същото
време забавящата се икономика на Китай продължава да засяга негативно перспективите пред глобалнот... 

Над половината от собствените приходи на общините, в които работят компаниите, идват от концесионни
плащания Добивът на метални руди играе важна роля в икономиката на страната. Секторът се характеризира с
висока концентрация, тоест малък брой големи предприятия, в които се реализира значителен дял от дейността в
бранша. Над 90% от приходите идват от четири големи минни компании в сектора – "Елацит... 

Пазарен коментар на Симин Демокан, Bloomberg Истанбул, 23.08.2023 г.Инвеститорите в Турция очакват
централната банка да увеличи лихвите с 250 базисни пункта на заседанието си в четвъртък, като така
референтната лихва ще достигне 20%. Това коментира Симин Демокан, Bloomberg Истанбул, в пазарния си обзор
за предаването "В развитие" с водеща Веселина Спасова. Някои икономисти обаче очакват по-малко у... 

Министерски съвет одобри годишните разчети на сметката за средствата от Европейския съюз на Държавен фонд
"Земеделие" за 2023 г., съобщават от Правителствената информационна служба. Планирани са общо 2 934,73
млн. лева за финансиране на директните плащания на площ, пазарните мерки, Програмата за развитие на
селските райони, Програмата за морско дело и рибарство и Стратегическия план за развитие на... 

Xiaomi е получила одобрение от китайската държава за производството на електромобили, твърдят двама
източници на Ройтерс, запознати с въпроса. Това е голяма стъпка към изпълняването на целта на производителя
на смартфони да започне да прави леки коли до началото на следващата година, допълва информационната
агенция.Националната комисия за развитие и реформи (NDRC), която регулира новите инвестиции... 

Деньо Денев е определен за зам.-председател на ДАНС Правителството прие решение, с което определя Деньо

Заглавие: Петролът поевтиня, затегнатите доставки може да бъдат облекчени
Дата: 22.08.2023 11:22
Медия: Bulgaria ON AIR

Заглавие: Минният сектор носи високи доходи и по-добро качество на живот
Дата: 23.08.2023 15:15
Медия: 24 Часа

Заглавие: Borsa Istanbul остава близо до рекордно високо ниво
Дата: 23.08.2023 15:15
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Почти 3 милиарда лева ще влязат в земеделието през 2023 г.
Дата: 23.08.2023 14:33
Медия: Гласът на земеделеца

Заглавие: Xiaomi навлиза в пазара с електромобили след зелена светлина на Пекин
Дата: 23.08.2023 14:01
Медия: Autoplanet1

Заглавие: Министерски съвет: Решения
Дата: 23.08.2023 13:07
Медия: Българска телеграфна агенция

https://www.bgonair.bg/a/4-world/316658-petrolat-poevtinya-zategnatite-dostavki-mozhe-da-badat-oblekcheni
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15257944
https://www.bloombergtv.bg/a/17-v-razvitie/121239-borsa-istanbul-ostava-blizo-do-rekordno-visoko-nivo
https://zemedeleca.bg/2023/08/23/%D0%BF%D0%BE%D1%87%D1%82%D0%B8-3-%D0%BC%D0%B8%D0%BB%D0%B8%D0%B0%D1%80%D0%B4%D0%B0-%D0%BB%D0%B5%D0%B2%D0%B0-%D1%89%D0%B5-%D0%B2%D0%BB%D1%8F%D0%B7%D0%B0%D1%82-%D0%B2-%D0%B7%D0%B5%D0%BC%D0%B5%D0%B4%D0%B5/
http://autoplanet1.com/novina/44118-xiaomi-navliza-v-pazara-s-elektromobili-sled-zelena-svetlina-na-pekin
https://www.bta.bg/bg/news/bulgaria/oficial-messages/510602-ministerski-savet-resheniya


Денев за заместник-председател на Държавна агенция "Национална сигурност" за срок от 5 години, считано от 29
август 2023 г. Към момента Денев заема същата длъжност, довършвайки мандата на досегашния заместник-
председател на държавата агенция. Правителството прие решение за подготовката и произв... 

От 1 септември 2023 г. физическите лица ще могат да си откриват платежна сметка за основни операции, като тази
сметка ще се обслужва безплатно, когато по нея постъпват и се съхраняват средства от трудови възнаграждения,
пенсии, помощи и обезщетения за социално осигуряване и социално подпомагане, стипендии за ученици, студенти
и докторанти. Това заявяват от МФ във връзка с многократни запитвания Ми... 

На 22.08.2023 г. /вторник/ в градската художествена галерия в Поморие се проведе откриваща пресконференция
по проект "Холистичен подход за управление на отпадъците в прехода към кръгова икономика", съобщиха от
Общината.Проектът се осъществява чрез съфинансиране от Програма LIFE на Европейския съюз, съвместно с
четири партньори – три от България /"Теоремус" ООД, Клуб "Икономика 2000" и "Екобулпак Б... 

Търговците потвърдиха залозите си в сряда, че Европейската централна банка ще спре повишаването на
лихвените проценти през септември, тъй като бизнес активността в еврозоната се сви много повече от очакваното,
което показва задълбочаване на болката за спъващата се икономика на блока, пише "Ройтерс". Търговците сега
оценяват приблизително 40% шанс за движение от 25 базисни пункта през септември в с... 

Слушай новината Във връзка с многократни запитвания Министерството на финансите прави следните уточнения,
свързани с възможността гражданите да получават своите трудови възнаграждения по т. нар. "платежна сметка за
основни операции". От 1 септември 2023 г. физическите лица ще могат да си откриват платежна сметка за основни
операции, като тази сметка ще се обслужва безплатно, когато по нея постъпва... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

Работодателските организации подкрепиха идеята за намаляване на сроковете за кандидатстване на чужди
работници и за единна държавна политика по процеса Една от основните задачи на Министерството на
икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на труда на подготвени кадри. Първата тема, която
приоритизираме на регулярните срещи с представители на бизнеса, е свързана с трудовата моби... 

Заглавие: От 1 септември банките ще обслужват безплатно по една сметка на физически лица за основни
операции
Дата: 23.08.2023 15:45
Медия: Радио и ТВ 999

Заглавие: Пилотен за страната проект за кръгов подход в управлението на битовите отпадъци започва в
Поморие
Дата: 23.08.2023 15:31
Медия: Фокус

Заглавие: Какво очакват инвеститорите от ЕЦБ?
Дата: 23.08.2023 15:51
Медия: Инфосток

Заглавие: МФ с важни уточнения за платежната сметка, по която ще могат да се получават заплати и пенсии
Дата: 23.08.2023 15:21
Медия: Новини.бг

Заглавие: Министър Богданов: Нужни са реални действия за осигуряване на кадри за бизнеса
Дата: 23.08.2023 11:05
Медия: Инсмаркет

Заглавие: 4.6% е безработицата у нас през второто тримесечие
Дата: 22.08.2023 23:55
Медия: Икономически портал на регион Стара Загора

https://radio999bg.com/bylgariya/1-septemvri-bankite-shte-obsluzhvat-bezplatno-edna-smetka-fi
https://www.focus-news.net/novini/regioni/Piloten-za-stranata-proekt-za-krugov-podhod-v-upravlenieto-na-bitovite-otpaduci-zapochva-v-Pomorie-1797847
https://www.infostock.bg/infostock/control/world/news/114504-kakvo-ochakvat-investitorite-ot-etsb
https://novini.bg/biznes/finansi/798195
http://insmarket.bg/%D0%9D%D0%BE%D0%B2%D0%B8%D0%BD%D0%B8/%D0%9C%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%81%D1%82%D1%8A%D1%80-%D0%91%D0%BE%D0%B3%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D0%BE%D0%B2-%D0%9D%D1%83%D0%B6%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%B0-%D1%80%D0%B5%D0%B0%D0%BB%D0%BD%D0%B8-%D0%B4%D0%B5%D0%B9%D1%81%D1%82%D0%B2%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-%D0%BE%D1%81%D0%B8%D0%B3%D1%83%D1%80%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%B4%D1%80%D0%B8-%D0%B7%D0%B0-%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%B0_l.a_at.1_i.477621.html
https://www.chambersz.com/46-e-bezraboticata-u-nas-prez-vtoroto-trimesechie-48952


През второто тримесечие на 2023 година: - Коефициентът на безработица е 4.6%, или с 0.1 процентен пункт по-
висок в сравнение с второто тримесечие на 2022 година; - Коефициентът на заетост за населението на възраст 15
- 64 навършени години нараства с 0.3 процентни пункта в сравнение със същото тримесечие на 2022 г. и достига
70.3%; - Коефициентът на икономическа активност за населението на възраст ... 

Няма бум на чревни вируси по българското Черноморие. Темата се преекспонира. Това заяви пред Нова
телевизия министърът на здравеопазването проф. Христо Хинков. "Ако си спомняте, със замърсяването от "Нова
Каховка" беше нещо подобно. Самопочистващото се свойство на морето е много ценно. Преди 10 години се
направиха много инвестиции за заустване на фекални води. Морето се изчисти", уточни здравният... 

Деньо Денев е определен за зам.-председател на ДАНС Правителството прие решение, с което определя Деньо
Денев за заместник-председател на Държавна агенция "Национална сигурност" за срок от 5 години, считано от 29
август 2023 г. Към момента Денев заема същата длъжност, довършвайки мандата на досегашния заместник-
председател на държавата агенция. Министерският съвет прие решение за подготовката и пр... 

Работи се Велинград да остане една чиста със съхранена природа община. Това стана ясно по време на
посещение на министъра на туризма Зарица Динкова в района. Тя оцени региона като място с огромен
туристически потенциал и пример за целогодишен туризъм.Министерството на туризма подкрепя инициативите на
местните власти за развитието на по-добри условия за туризъм, каза министърът на туризма Зарица Ди... 

Фармацевтичната индустрия е финансирала български лекари и здравни организации с приблизително 26 млн.
лева през 2022 година за участието им в медицински конгреси и хонорари за консултантски услуги и лекции. Това
показват данните от седмото годишното оповестяване на взаимоотношенията между фармацевтичната индустрия
и медицинското съсловие. Оповестените данни включват спонсорство за участие в конг... 

Съществува риск Община Бургас да загуби целеви средства от държавния бюджет, предвидени за ремонт на улици
след приключването на ВиК проекти в областния център. За това предупреди кметът Димитър Николов по време
на срещата си с новия директор на местното водопреносно дружество Цветан Мирчев. Причината, посочи той, е в
това, че при някои от дейностите по ремонт на ВиК инфраструктурата в Бургас има ... 

В края на юли депозитите на неправителствения сектор (нефинансови, финансови предприятия, домакинства) в

Заглавие: Няма бум на чревни заболявания по морето
Дата: 23.08.2023 15:40
Медия: Зарата

Заглавие: Решенията на кабинета от днес, 23 август
Дата: 23.08.2023 14:39
Медия: ВАРНА новини

Заглавие: Министърът на туризма Зарица Динкова посети Велинград и Сърница
Дата: 23.08.2023 14:32
Медия: Марица

Заглавие: Фармаиндустрията е платила 26 млн. лева за конгреси и хонорари на лекари
Дата: 23.08.2023 14:21
Медия: Mediapool.bg

Заглавие: Съществува риск Община Бургас да загуби целеви средства от държавния бюджет, предвидени за
ремонт на улици, съобщи кметът Димитър Николов
Дата: 23.08.2023 15:08
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: Българите с над 75 млрд. лева депозити, кредитите - близо 36 млрд. лева
Дата: 23.08.2023 15:03
Медия: Dotbg.bg

https://zarata.info/%D0%BD%D1%8F%D0%BC%D0%B0-%D0%B1%D1%83%D0%BC-%D0%BD%D0%B0-%D1%87%D1%80%D0%B5%D0%B2%D0%BD%D0%B8-%D0%B7%D0%B0%D0%B1%D0%BE%D0%BB%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%BF%D0%BE-%D0%BC%D0%BE%D1%80%D0%B5/
https://varnanovini.bg/2023/08/23/resheniqta-na-kabineta-ot-dnes-23-avgust/
https://www.marica.bg/region/pazardjik/ministarat-na-turizma-zarica-dinkova-poseti-velingrad-i-sarnica
https://www.mediapool.bg/farmaindustriyata-e-platila-26-mln-leva-za-kongresi-i-honorari-na-lekari-news350754.html
https://www.bta.bg/bg/news/economy/510695-sashtestvuva-risk-obshtina-burgas-da-zagubi-tselevi-sredstva-ot-darzhavniya-byud
https://www.dotbg.bg/article/15257835


банките са 120,116 млрд. лв. (64,3 процента от БВП), като годишното им увеличение е 10,8 процента. Кредитите на
сектора са 85,581 млрд. лв. (45,8 процента от БВП), което е увеличение на годишна база с 11,2 процента. Това
показват данните на БНБ, публикувани на интернет страницата на Централната... 

КНСБ ще настоява за реален ръст на доходите пред следващата година, заяви във Варна лидерът на синдиката
Пламен Димитров. Според него догодина средната заплата трябва да достигне средните нива за ЕС. Димитров
уточни, че за бюджет 2024 година от синдиката ще искат двуцифрено увеличение на заплатите. "Т.е., не само да
покрива вече инфлацията, а реален ръст. Не сме чули какво казва Василев за 2024 го... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 10)

Една от основните задачи на Министерството на икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на
труда на подготвени кадри. Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с представители на
бизнеса, е свързана с трудовата мобилност. Това заяви министърът на икономиката и индустрията Богдан
Богданов по време на ежемесечната среща, която се провежда в министерството с представит... 

В дискусията с работодателските организации бе обсъден план от конкретни стъпки Една от основните задачи на
Министерството на икономиката и индустрията е улесняване на достъпа до пазара на труда на подготвени кадри.
Първата тема, която приоритизираме на регулярните срещи с представители на бизнеса, е свързана с трудовата
мобилност. Това заяви министърът на икономиката и индустрията Богдан Богданов... 

Една от водещите здравноосигурителни каси в Германия сключи директни договори с четири български
медикъл/СПА центрове по Северното Черноморие - в Албена, Златни Пясъци, Свети Константин и Елена и
Слънчев ден, съобщи председателят на Българския съюз по балнеология и СПА туризъм Сийка Кацарова. Това
означава, че германски туристи ще пристигат с направления в тези центрове, а здравноосигурителната к... 

Бавят се промените в Стратегическия план за развитието на земеделието и селските райони 2023 – 2027 г. в
България. Това е становището на Българския фермерски съюз, който е част от най-голямата европейска
земеделска организация – COPA COGECA. "Няма никаква яснота какво се случва. Вече е края на август, а все още
няма предоставени материали на браншовите организации за поправките в плана", заяви Гео... 

Кабинетът "Денков" проведе редовното си заседание днес. Ето какви решния прие Министерският съвет: Деньо

Заглавие: КНСБ иска двуцифрено вдигане на заплатите в бюджет 2024
Дата: 23.08.2023 15:20
Медия: Черно море

Заглавие: Богдан Богданов: Нужни са реални действия за осигуряване на кадри за бизнеса
Дата: 23.08.2023 10:49
Медия: 24 Часа

Заглавие: Министър Богданов: Нужни са реални действия за осигуряване на кадри за бизнеса
Дата: 23.08.2023 10:42
Медия: Инфо мрежа

Заглавие: Германски граждани на възстановителни процедури у нас. Как България да се наложи като
дестинация за здравен туризъм?
Дата: 21.08.2023 14:22
Медия: Българско национално радио

Заглавие: Български фермерски съюз: Бавят се промените в евро програмите
Дата: 23.08.2023 15:35
Медия: Нива БГ

Заглавие: МС прие решение за подготовката и произвеждането на местните избори
Дата: 23.08.2023 15:05
Медия: Пловдивски новини

https://www.chernomore.bg/a/11-bg-ikonomika/256886-knsb-iska-dvutsifreno-vdigane-na-zaplatite-v-byudzhet-2024
https://www.24chasa.bg/biznes/article/15253804
https://infomreja.bg/ministyr-bogdanov-nujni-sa-realni-dejstviq-za-osigurqvane-na-kadri-za-biznesa-139374.html
https://bnr.bg/post/101867459
https://nivabg.com/balgarski-fermerski-sajuz-baviat-se-promenite-v-evro-programite/
http://plovdivskinovini.bg/bulgaria/231872/ms-prie-reshenie-za-podgotovkata-i-proizvezhdaneto-na-mestnite-izbori


Денев е определен за зам.-председател на ДАНС Правителството прие решение, с което определя Деньо Денев
за заместник-председател на Държавна агенция "Национална сигурност" за срок от 5 години, считано от 29 август
2023 г. Към момента Денев заема същата длъжност, довършвайки мандата на досегашни... 

Деньо Денев е определен за зам.-председател на ДАНСПравителството одобри становище по конституционно
дело № 13 за 2023 г., свързано с референдума за еврото, предложен от "Възраждане". Мнението на министрите е,
че парламентът е прав и няма нужда от допитване. От партията на Костадин Костадинов обжалват пред КС
именно решението на Народното събрание, с което се отхвърля искането за провеждане на реф... 

"Не смеят, никой политик от управляващата коалиция, некоалиция или сглобка, никой от лидерите не смее да
вземе ясна и категорична позиция и ангажимент, че монументът ще бъде демонтиран." Това заяви относно
съдбата на Паметника на съветската армия Иван Сотиров, политически наблюдател и анализатор, бивш
заместник-председател на СДС и бивш депутат пред БНР. 1993 г. имаше такава процедура и ако правит... 

Решението е на правителствотоПравителството предлага посланикът на България в Азербайджан да получи
акредитация и за Туркменистан, съобщиха от пресслужбата на Министерския съвет. На днешното си заседание
кабинетът прие решение, с което отправя предложение до президента за издаване на укази за освобождаване на
посланика на България в Туркменистан и за назначаване на посланика на страната ни в Азерб... 

/КРОСС/ Ако погледнем малко по-широко, отколкото в момента, ще видим, че европейците са станали умели да
поставят своите идеали на хартия и да ги формализират под формата на харта или меморандум, след което
постепенно да им обърнат гръб, насаждайки норми и правила, които зачеркват добрите намерения на техните
бащи и дядовци. Култът към живота, според законите на прехода на явлението в неговата про... 

Недвижими имоти на пловдивския строителен предприемач Цветил Цветилов отново са обявени на търг от частен
съдебен изпълнител. Името на Цветилов нашумя в края на миналата година, след като той бе арестуван по
разследване за имотни измами. Само преди дни на търг са обявени две къщи в Марково, собственост на фирмата
му "Теа сити груп" ЕООД. И двете са в двуетажни с РЗП от около 170 кв.м. и са разполо... 

Заглавие: Правителството прие становище по референдума за еврото - няма нужда от допитване
Дата: 23.08.2023 13:14
Медия: Епицентър

Заглавие: Иван Сотиров: София се е превърнала в съветско-руски гробищен парк – и улици, и монументи
Дата: 23.08.2023 15:03
Медия: Елхово.news

Заглавие: Кабинетът предлага посланикът на България в Азербайджан да получи акредитация и за
Туркменистан
Дата: 23.08.2023 14:54
Медия: Факти

Заглавие: Унгария – последният бастион в ЕС, който провежда независима политика
Дата: 23.08.2023 14:19
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Обявиха на търг имоти на фалирал пловдивски строител
Дата: 23.08.2023 03:09
Медия: Спортове

https://epicenter.bg/article/Denyo-Denev-e-opredelen-za-zam-predsedatel-na-DANS/324334/2/0
https://elhovo.news/?p=220964
https://fakti.bg/bulgaria/809473-kabinetat-predlaga-poslanikat-na-balgaria-v-azerbaidjan-da-poluchi-akreditacia-i-za-turkmenistan
https://www.cross.bg/yngariya-orban-soros-1727095.html
https://sportove.net/472432/
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